



CASTELBEL
— PORTO —

HOTEL LINE

www.castelbel.com



PORTUS
CALE
ESPÍRITO DE
PORTUGAL

CHAMPÔ
SHAMPOO

PORTUS
CALE
ESPÍRITO DE
PORTUGAL

GEL CORPO E CABELO
HAIR & BODY GEL

PORTUS
CALE
ESPÍRITO DE
PORTUGAL

LOÇÃO CORPORAL
BODY LOTION

CASTELBEL

Headquartered in Porto city, Castobel's products continue to be inspired by the idyllic scenery of the Douro River valley and the best that Portugal has to offer, capturing the aromas, colours and atmosphere of a country that is both traditional and cosmopolitan, whose sun, warmth and sea are nourishment for the soul and comfort for the spirit.

PORTUS CALE COLLECTION

Premium perfumery line for home and body, inspired by colour and decoration trends, presents eclectic, luxurious and sophisticated proposals.

The Plum Flower collection has a sober and sophisticated image and features a distinctive fragrance that reproduces the intoxicating scent that comes from the plum flowers.

CASTELBEL

Basés à Porto, les produits de Castobel continuent de s'inspirer des paysages idylliques de la vallée du Douro et de ce que le Portugal a de meilleur à offrir, capturant les arômes, les couleurs et l'atmosphère d'un pays à la fois traditionnel et cosmopolite, dont le soleil, la chaleur et la mer nourrissent l'âme et réconfortent l'esprit.

COLLECTION PORTUS CALE

Cette ligne de parfumerie premium pour la maison et le corps, inspirée par les tendances des couleurs et de la décoration, présente des propositions éclectiques, luxueuses et sophistiquées.

Avec une image sophistiquée et sobre, la ligne Plum Flower présente une fragrance distincte, fraîche et fruitée qui reproduit le parfum enivrant des pruniers en fleurs.





BOTTLES - Flacons

50ml - 1,69fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

SHOWER GEL

Gel de Bain

BODY LOTION

Lait Corps



TUBE - Tube

15ml - 0,50fl.oz.

HAND CREAM

Crème Mains



SOAP - Savon

25g - 0,88oz. / 50g - 1,76oz.



ECOPUMP

300ml - 10,14fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

HAND & BODY GEL

Gel Cheveux et Corps

LIQUID SOAP

Savon Liquide

BODY LOTION

Lait Corps






CASTELBEL
— PORTO —

www.castelbel.com

GROUPE GM
AMENITIES EXCLUSIVOS

www.groupegm.es | www.groupegm.pt